
Dagordning styrelsemöte Sockenrådet 9/2 2023 

Närvarande: Tord Sandell, Per Lindgren, Sara Lindgren, Per Johansson, Jan 

Karlsson, Claes Sjöberg, Sandra Lundqvist och Susanna Bjelkered. 

 

1. Öppnande av möte. 

2. Justeringsman: Claes Sjöberg 

3. Föregående protokoll: gicks igenom. 

4. Ekonomi: Det droppar in anmälningsavgifter till Vintermarknaden. 

Årsavgifterna för 2022 har nästan kommit in. Årsavgiften för 2023 skickas 

ut efter årsmötet. Avgiften för Swish är sänkt till 1 kr from 1/1 2023.  

5. Rapporter från föreningar: Hembygdsföreningen har haft melloquiz och 

det är Mellokväll på lördag 11/2 2023.  

6. Årsmötet 26/3 kl 18:00. Verksamhetsberättelsen gjordes. Kallelsen e-

mailas till ordföranden i föreningarna som är medlemmar. Förtäring: 

Janne har huvudansvaret. 

7. Övrigt: 

-Återvinningscontainarna: Per L har varit i kontakt med kommunen, ny 

plats är under utredning. Det är Kretslopp Sydost som har hand om dem 

nu.  

-Minigolfbanan: Vi har inte fått besked om ansökningarna på bidrag vi 

sökt än. Vi har fått ekonomiskt bidrag från Virserums sparbank till 

golfbanan samt bidrag från Vindkraft (Stena).   

Offert på golfbanan och entreprenad har kommit in. 

Vetlanda kommun tar besked 21/2 2023 om investeringsbidrag.  

Vi ska även söka fler bidrag till golfbanan.  

-Grillgaller till grillen vid badet är på gång.  

-Lusthuset vid badet: utgångsdatumet har passerat. Vi ska påvisa för 

kommunen om skicket och be om en ny.  

-Per L ska beställa bilden till Välkommen till Näshult-skylten. 

-Valborg: Damklubben undrar om Sockenrådet vill ta över ansvaret för 

valborgsfirandet. Vi skickar förfrågan vidare till föreningarna i socknen.  

-Snöplogning Näshult-Åseda: Svevia i Växjö har hand om det. 

Snöplogningen är undermålig. Per J kollar upp vem vi kan prata med om 

det.  

-Vintermarknad: Det behövs folk till parkeringen.  

-Vandringsled: Det jobbas med det.  



-Gunghästen är på gång till badet.  

-Ledstång till trappan vid badet är på gång.  

-Grannsamverkan: Vi bjuder in motsvarande grupp i Åseda så de kan 

komma och berätta om deras upplägg.  

8. Nästa möte blir årsmötet.  

9. Mötet avslutas.  

 

 

Justeringsman   Sekreterare 

 

__________________   ____________________ 

Claes Sjöberg   Susanna Bjelkered 

 

 

 

 


